

數位未來，就從今天開始！

想像一個沒有繁瑣紙本的世界。有了數位憑證皮夾，取貨、租車、校園圖書館，都能一鍵完成資料授權與驗證。它將成為生活的「基本配備」，讓日常與商業活動都更便捷、安全，推動社會快速邁向數位化。

The Digital Future Begins Today !

Imagine a world without piles of paperwork. With the Taiwan Digital Identity Wallet (TWDIW), picking up packages, renting a car, or accessing campus library services can all be done with one simple authorization. It is set to become a basic part of everyday life, making both daily routines and business activities more convenient and secure, and helping society move more quickly toward full digitalization.



掌握更多消息

準備好使用數位憑證皮夾簡化您的日常生活嗎？立即掃描 QR-Code，輕鬆享受智慧、安全、流暢的數位生活新體驗。

Discover for more information

Scan the QR code to visit the Digital Identity Wallet website for more details. Or download the App to effortlessly experience a convenience, safty and smoother digital lifestyle. Smarter, safty and smoother digital lifestyle.

Let's Go



To the Website
數位憑證皮夾形象網站

Ministry of Digital Affairs
數位發展部
moda

TW DIW
數位憑證皮夾



掌握界線
如你所願

Define Your Boundaries, Empower Your Identity.

開放生態，人人都能參與！

數位憑證皮夾是一項開放原始碼的公共建設。透過開放的程式套件，產業與開發者不僅能發行自己的憑證，還能打造專屬的皮夾應用。這代表隱私保護工具不再只是少數人的選擇，而是能夠成為每個人都擁有的數位生活必備工具。

An Open Ecosystem for Everyone !

TWDIW is an open-source public infrastructure. Through its open software tools, businesses and developers can issue their own digital credentials and even build their own wallet applications. This means privacy-protecting tools no longer belong only to a small number of users, but can become something everyone has access to in daily digital life.

攜手合作，打造韌性社會！

數位憑證皮夾的技術架構以安全性與隱私保護為核心，採用非集中管理的資料庫，是一種分散式、可控的安全機制，能有效降低單點失效或資料外洩的風險。無論是資料儲存或驗證，整體設計皆以提供使用者安心且可信賴的體驗為首要目標。

Working Together for a Resilient Society !

The technical architecture of TWDIW places security and privacy at its core. It adopts a distributed data model, a decentralized and controllable security design that reduces the risks of data leaks or single points of failure. From data storage to verification, the entire system is designed to give users a secure and trustworthy experience.

數位憑證，帶來創新效益！

未來，我們將與政府單位以及各產業緊密合作，確保的不同系統也能無縫串接，讓民眾可以隨時取用憑證。這不僅提升便利性與安全性，也讓整個社會更有韌性，為數位生活打下穩固的基礎。

Digital Credentials Create New Value !

Looking ahead, we will work closely with government agencies and various industries to ensure seamless interoperability across systems, allowing people to access their credentials whenever needed. This will not only improve convenience and security, but also enhance overall social resilience and establish a solid foundation for digital living.

